
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.37.1.2021.JT 

Protokół Nr 146/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 15 września 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:01 zakończenie o godz. 13:12  

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres 

- Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk  

Osoby zaproszone: 

- Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli Tomasz Brymora 

- pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska  

- Główna Księgowa Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Elżbieta Głowacka  

- Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach (w zastępstwie w posiedzeniu 

uczestniczył Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda)  

- Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2021 



na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie 

z  ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej 

oraz  zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych 

centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów prac.  

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli.  

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

Aneksu do Umowy użyczenia zawartej ze Stowarzyszeniem na Rzecz Dzieci i Młodzieży 

Niepełnosprawnej „SZANSA” w Stalowej Woli. 

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii do projektu 

uchwały Rady Powiatu  Stalowowolskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Starosty Stalowowolskiego.  

9. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za zakwaterowanie w Bursie Międzyszkolnej trenera Klubu 

Sportowego Trenera Łukasza Kościelskiego.  

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, 

z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące, po pozytywnym 

zaopiniowaniu przez Podkarpackiego Kuratora Oświaty.  

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XIV/113/2019 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie Regulaminu określającego dla 

nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego wysokość stawek dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród, 

po  uzgodnieniach ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli.  

12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego 

do  realizacji projektu pn. „Ekonomik w Europie”,   w ramach Programu Erasmus+. 



13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego 

do  realizacji projektu pn. „Szkolenie - Niekonwencjonalne metody nauczania”,  w ramach 

Programu Erasmus+. 

14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup nowości wydawniczych oraz 

elementów wyposażenia do biblioteki Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej 

w  Stalowej Woli w ramach „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa” na lata 

2021- 2025. 

15. Raport o sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2020 rok.  

16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na  2021 rok.  

17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035.  

18. Przyjęcie Protokołu Nr 145/2021 z dnia 8 września 2021 r.  

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 146. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom 

powiatowym w roku 2021 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i  społecznej, należących zgodnie z  ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz  zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: 



starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów 

prac.  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli Tomasz Brymora oznajmił, 

że  w porozumieniu z Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli proponują zmiany 

w  zakresie wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na zadania określone w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz  zatrudnianiu osób niepełnosprawnych. Dyrektor Tomasz Brymora 

poinformował, że Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli proponuje następujące 

zmiany w planie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

niepełnosprawnych przyznanych dla Powiatu Stalowowolskiego na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych w 2021 roku:  

- zmniejszenie o 60 000,00 złotych limitu środków na finansowanie wydatków na instrumenty 

i  usługi rynku pracy, określone w stosownej ustawie, w odniesieniu do osób niepełnosprawnych, 

zarejestrowanych jako poszukujące pracy niepozostające w zatrudnieniu;  

- zmniejszenie o 4 000,00 złotych limitu środków na udzielanie osobom niepełnosprawnym 

jednorazowo środków na podjęcie działalności gospodarczej;  

- zmniejszenie o 2 900,00 złotych limitu środków na dokonywanie zwrotu kosztów wyposażenia  

stanowiska pracy osoby niepełnosprawnej;  

- zmniejszenie o 3 100,00 złotych limitu środków na dokonywanie zwrotu kosztów zatrudnienia 

pracowników pomagających pracownikom niepełnosprawnym w pracy.  

Dyrektor Tomasz Brymora wyjaśnił, że Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli 

proponuje przekazanie spośród środków PFRON przyznanych dla Powiatu Stalowowolskiego 

na  realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych w 2021 roku 

kwoty w wysokości 70 000,00 złotych na realizację zadań związanych z rehabilitacją społeczną 

osób niepełnosprawnych.  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli poinformował, że kierowana 

przez niego jednostka organizacyjna  proponuje wprowadzenie następujących zmian w planie  

podziału limitu środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przyznanych  dla  Powiatu Stalowowolskiego na realizację  zadań z zakresu rehabilitacji 

społecznej osób niepełnosprawnych w 2021 r.: 

- zmniejszenie o 60 000,00 złotych limitu środków na dofinansowanie do uczestnictwa 

w  turnusach rehabilitacyjnych osób niepełnosprawnych i ich opiekunów; 

- zmniejszenie o 2 440,00 złotych limitu środków na dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji  

i turystyki osób niepełnosprawnych;  



- zmniejszenie o 5 518,00 złotych limitu środków na dofinansowanie  usług  tłumacza języka  

migowego lub tłumacza  przewodnika;  

- zwiększenie o kwotę 137 958,00 złotych limitu środków na dofinansowanie zaopatrzenia 

w  sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  –  0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/960/2021 w sprawie przyjęcia  projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 

Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2021 na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o 

rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: 

starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów prac.  

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda poinformował, że Dyrektor 

I  Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem 

o  wyrażenie zgody na oddanie w najem hali sportowej. Oznajmił, że czas najmu wynosiłby 

średniomiesięcznie  34,05 godz., zaś cały okres najmu wynosiłby 340,5 godz. Oznajmił również, 

że stawka za godzinę najmu wynosiłaby 70,00 zł. Poinformował także, że projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w  najem hali sportowej 

w I  Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli przewiduje wyrażenie zgody na  oddanie 

w  najem hali sportowej dla Stowarzyszenia Promocji Sportu i Aktywności w Stalowej Woli 

na  okres od 13 września 2021 r. do 23 czerwca 2022 r. w celu prowadzenia zajęć z akrobatyki 

sportowej dla dzieci i młodzieży. Łączna kwota za  cały okres najmu wyniosłaby 23 835,00 zł 

netto.  Pan Inspektor Łukasz Lebioda poinformował, że zgodnie z § 2 ust. 4 Uchwały Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego Nr 59/381/2019 z dnia 12 grudnia 2019 r. minimalna stawka 

godzinowa za wynajęcie hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących (obecnie I Liceum 

Ogólnokształcącym w Stalowej Woli) wynosi 70 zł netto za godzinę zegarową. Poinformował 

również, że Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu pozytywnie opiniuje wniosek Dyrektora 

I  Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/961/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli.  



Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli.  

Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda oznajmił, że  Dyrektor  I  Liceum 

Ogólnokształcącego w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej dla Janusz Sobótka, Firma Handlowo-Usługowa, 

ul.  Wiśniowa 11, 37-450 Stalowa Wola na okres od 17 września 2021 r. do 30 czerwca 2022 r. 

w celu prowadzenia zajęć rekreacyjno-sportowych. Pan Inspektor Łukasz Lebioda poinformował, 

że  średniomiesięczny czas najmu wynosiłby 4,1 godz. Poinformował również, że cały okres najmu 

wynosiłby 41 godz., a stawka za godzinę najmu wynosiłaby 50 zł netto. Pan Inspektor Łukasz 

Lebioda poinformował, że zgodnie z § 2 ust. 4 Uchwały Nr 59/381/2019 Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 12 grudnia 2019 r. minimalna stawka godzinowa za wynajęcie sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli (obecnie I Liceum 

Ogólnokształcącym w Stalowej Woli) wynosi 25 zł netto za godzinę zegarową. Zgodnie z zapisem 

§ 1 projektu uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli odpłatność za cały 

okres najmu wyniesie 2 050,00 zł netto. Pan Inspektor oznajmił, że Wydział Inwestycji i Mienia 

Powiatu pozytywnie opiniuje wniosek Dyrektora. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/962/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda oznajmił, że Dyrektor Zespołu 

Szkół Nr 2 w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody 

na  oddanie w najem sali gimnastycznej dla Zakładowego Klubu Sportowego „STAL” Stalowa Wola, 

ul. Hutnicza 15, 37-450 Stalowa Wola na okres od 2 listopada 2021 r. do 8 kwietnia 2022 r. w celu 

prowadzenia zajęć sportowych dla młodzieży. Pan Inspektor Łukasz Lebioda poinformował, 

że  miesięczny czas najmu wynosiłby około 22,5 godz., natomiast cały okres najmu wynosiłby 

135  godz. Dodał, że stawka za godzinę najmu wynosiłaby 20 zł. Wyjaśnił, że zgodnie z § 3 uchwały 

Nr 59/381/2019 Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 12 grudnia 2019 r. dopuszcza się 

zastosowanie niższych stawek niż określone w §2 tej uchwały, w przypadku gdy sala 

gimnastyczna lub hala sportowa przeznaczona jest na prowadzenie zajęć sportowych dla dzieci 

i  młodzieży szkolnej, a uczestnicy zajęć nie ponoszą odpłatności z tytułu udziału w zajęciach. 

W  takim przypadku ustala się minimalna stawkę czynszu netto za 1 godz. zegarową w wysokości 

20 zł netto. Według zapisu § 1 projektu uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w  najem sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli 



odpłatność za cały okres najmu wynosić będzie 2 700,00 zł netto. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/963/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

Aneksu do Umowy użyczenia zawartej ze Stowarzyszeniem na Rzecz Dzieci i Młodzieży 

Niepełnosprawnej „SZANSA” w Stalowej Woli.  

Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda oznajmił, że Prezes 

Stowarzyszenia Na Rzecz Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej „SZANSA” zwróciła się z prośbą 

o  zawarcie Aneksu do umowy użyczenia budynku użytkowanego przez Stowarzyszenie 

na  podstawie umowy obowiązującej do 2035 roku. Pan Inspektor Łukasz Lebioda oznajmił, 

że  §  2 pkt. 2 umowy obecnie obowiązującej brzmi: „Biorący będzie wykorzystywał użyczoną 

nieruchomość na działalność leczniczą określoną w Statucie”. Oznajmił również, że propozycja 

prezes Stowarzyszenia dotycząca rozszerzenia treści § 2 pkt. 2 brzmi następująco: „Biorący będzie 

wykorzystywał użyczoną nieruchomość na działalność leczniczą oraz edukacyjno – terapeutyczną 

określoną w Statucie:  

- ośrodka rehabilitacji dziennej dla dzieci, 

- ośrodka rewalidacyjno – wychowawczego,  

- terapeutycznego punktu przedszkolnego.”  

Pan Inspektor Łukasz Lebioda wyjaśnił, że powyższe zmiany mają na celu wykazanie faktycznie 

realizowanego przez Stowarzyszenie zakresu działalności. W odpowiedzi na potrzeby 

środowiska, w 2007 r. w części  pomieszczeń utworzono placówkę 

rewalidacyjno  –  wychowawczą, gdzie obowiązek szkolny realizują wychowankowie z różnymi 

stopniami niepełnosprawności intelektualnej. Od 2012 r. w ramach projektu dofinansowanego 

przez PFRON realizowane są grupowe zajęcia pedagogiczne w formie przedszkolnej dla dzieci 

do  lat 8. Stowarzyszenie SZANSA planuje kontynuować tą formę wsparcia najmłodszych 

podopiecznych Ośrodka Rehabilitacji w formie terapeutycznego punktu przedszkolnego. 

Inspektor ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda oznajmił, że Wydział Inwestycji 

i Mienia Powiatu pozytywnie opiniuje wniosek Stowarzyszenia. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/964/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Aneksu 

do Umowy użyczenia zawartej ze Stowarzyszeniem na Rzecz Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej 

„SZANSA” w Stalowej Woli.  



Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii do projektu 

uchwały Rady Powiatu  Stalowowolskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Starosty Stalowowolskiego.  

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda oznajmił, że odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Stalowowolskiego, podczas którego omówiona została skarga 

grupy mieszkańców Stalowej Woli zamieszkałej przy ul. Czarnieckiego 22. Mieszkańcy ci złożyli 

skargę kierując ją do Sekretarza Krajowej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. W swoim 

piśmie wystąpili o podjęcie działań mających na celu zmniejszenie natężenia hałasu 

dochodzącego z ul. Czarnieckiego w Stalowej Woli (drogi powiatowej Nr 1024R) 

oraz  wyegzekwowanie przestrzegania przez kierowców pojazdów samochodowych 

obowiązującego na w/w drodze ograniczenia prędkości. Dyrektor Departamentu Kontroli 

Ministerstwa Infrastruktury, pismem z dnia 16  sierpnia 2021 r., przekazał drogą elektroniczną 

wymienioną wyżej skargę do Starostwa Powiatowego w  Stalowej Woli celem jej 

rozpatrzenia  -  zgodnie z właściwością rzeczową Skarżąca grupa mieszkańców bloku nr 22 przy 

ul. Czarnieckiego, w treści swojego pisma poinformowała, że wg nich samochody i pojazdy 

samochodowe poruszają się w pobliżu w/w bloku z  prędkością  60-80 km/h. Poinformowała,  

iż ich zdaniem natężenie ruchu jest bardzo duże i wynosi 800 - 1000 pojazdów w ciągu godziny, 

przy czym na ul.  Czarnieckiego ustanowione zostało ograniczenie prędkości do  40 km/h. Grupa 

mieszkańców bloku poinformowała również, że hałas i szum komunikacyjny wywołany ruchem 

jadących z  nadmierną prędkością pojazdów samochodowych utrudnia im codzienne 

funkcjonowanie. Zawiadomiła ponadto, że pierwszą pisemną prośbę o  pomoc w poprawie wyżej 

opisanego stanu rzeczy  skierowała w dniu 16  września 2009 r. do Starosty Stalowowolskiego. 

Dzięki jego interwencji na ul Czarnieckiego ustanowione zostało w/w ograniczenie prędkości,  

a także zaplanowana została instalacja na tej drodze urządzenia rejestrującego naruszenia 

przepisów ruchu drogowego, tzw. fotoradaru. Skarżący poinformowali, że w późniejszych latach, 

mimo próśb i skarg mieszkańców, nie zostały wg nich podjęte żadne działania na rzecz 

zmniejszenia hałasu komunikacyjnego na omawianej ulicy, i nie dokonano instalacji fotoradaru. 

Grupa mieszkańców, w treści swojego pisma dodała, że  w tej sprawie kierowano prośby i skargi 

do Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli. Stwierdziła przy tym, że działania podejmowane 

przez policję okazały się nieskuteczne. Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda oznajmił,  

że w związku z liczną korespondencją grupy mieszkańców bloku nr 22 przy ul. Czarnieckiego  

w Stalowej Woli, kierowaną do różnych organów, w  tym do  Przewodniczącego Rady Powiatu 

Stalowowolskiego oraz do Komendanta Powiatowego Policji w Stalowej Woli, na wniosek Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego wyznaczony został termin spotkania Zespołu ds. bezpieczeństwa  

i warunków ruchu na drogach powiatowych i gminnych z  zainteresowanymi mieszkańcami 

w  celu przedyskutowania sygnalizowanych przez mieszkańców uwag w zakresie obowiązującej 



organizacji ruchu. Sekretarz Powiatu poinformował, że  Posiedzenie Zespołu odbyło się  

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli w  dniu 14 września 2021 r. W spotkaniu 

uczestniczyło pięciu mieszkańców bloku nr 22 przy ul.  Czarnieckiego w Stalowej Woli. Podczas 

posiedzenia przedyskutowana została kwestia organizacji ruchu na omawianej drodze. Sekretarz 

wyjaśnił także, iż Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu uznała omawianą skargę  

za bezzasadną. Krzysztof Żminda przypomniał również, że omawiana grupa mieszkańców bloku 

nr 22 przy ul. Czarnieckiego w  Stalowej Woli w jednym ze swoich pism,  które w czerwcu 2021 r. 

skierowała do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego, wnioskowała  

o zainstalowanie przy w/w  ulicy fotoradaru. Sekretarz Powiatu wyjaśnił, że w obecnym stanie 

prawnym, samorządy terytorialne nie posiadają delegacji do instalowania i używania 

fotoradarów. Starosta Janusz Zarzeczny oznajmił, że wspomniane wcześniej spotkanie Zespołu 

ds. bezpieczeństwa i warunków ruchu na drogach powiatowych i gminnych z  zainteresowanymi 

mieszkańcami, w którym wziął on udział, zakończyło się osiągnięciem porozumienia z tymi 

mieszkańcami. Pan Starosta poinformował, że w związku z realizacją inwestycji dot. modernizacji 

nawierzchni jezdni ul.  Czarnieckiego, planuje się na wysokości bloku nr 22 wymianę warstwy 

ścieralnej na  nawierzchnię o zredukowanej hałaśliwości. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/965/2021 w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały 

Rady Powiatu  Stalowowolskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Starosty 

Stalowowolskiego.  

Ad. 9. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za zakwaterowanie w Bursie Międzyszkolnej trenera Klubu 

Sportowego Trenera Łukasza Kościelskiego.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że Dyrektor Zespołu Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem o zwolnienie z opłat 

za  zakwaterowanie w Bursie Międzyszkolnej trenera Klubu Sportowego Trenera Łukasza 

Kościelskiego, osoby nie będącej wychowankiem Bursy. Pani Naczelnik Bożena Karlik 

przypomniała, że zgodnie z zapisem § 2 pkt 2 uchwały Nr 126/837/2021 Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 13 maja 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za posiłki 

i  zakwaterowanie dla osób nie będących wychowankami Bursy Międzyszkolnej w Zespole 

Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli oraz terminu i sposobu ich wnoszenia 

„w  uzasadnionych przypadkach Zarząd Powiatu Stalowowolskiego może ustalić inną opłatę 

za  zakwaterowanie od osoby za dobę”. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, 

że  zwolnienie trenera z w/w opłat za okres od 7 września 2021 r. do 31 października 2021 r., 

przy  pobycie 55 dni dotyczyłoby kwoty 2 079,00 zł. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 



głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku dyrektor Zespołu Placówek 

Oświatowo- Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia z opłat za zakwaterowanie 

w Bursie Międzyszkolnej trenera Klubu Sportowego Trenera Łukasza Kościelskiego i zwolnieniem 

z opłat za zakwaterowanie w Bursie Międzyszkolnej trenera Klubu Sportowego Trenera Łukasza 

Kościelskiego, osoby nie będącej wychowankiem Bursy. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektor Zespołu Placówek 

Oświatowo - Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia z opłat za zakwaterowanie 

w  Bursie Międzyszkolnej trenera Klubu Sportowego Trenera Łukasza Kościelskiego i postanowił 

zwolnić z opłat za zakwaterowanie w Bursie Międzyszkolnej trenera Klubu Sportowego Trenera 

Łukasza Kościelskiego, osobę nie będącą wychowankiem Bursy.  

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, 

z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące, po pozytywnym 

zaopiniowaniu przez Podkarpackiego Kuratora Oświaty.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik wyjaśniła, że w dniu 2 września 2021 r. Zarząd 

Powiatu Stalowowolskiego przyjął projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych 

i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez 

inne organy prowadzące, który przekazano do Podkarpackiego Kuratora Oświaty i został 

pozytywnie zaopiniowany. Pani Naczelnik oznajmiła, że w związku z pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego przez Podkarpackiego 

Kuratora Oświaty, projekt ten może zostać skierowany pod obrady Rady Powiatu. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/966/2021 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, 

z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące, po pozytywnym 

zaopiniowaniu przez Podkarpackiego Kuratora Oświaty.  

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XIV/113/2019 Rady Powiatu 



Stalowowolskiego z dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie Regulaminu określającego dla 

nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego wysokość stawek dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród, 

po  uzgodnieniach ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik oznajmiła, że projekt uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XIV/113/2019 Rady Powiatu Stalowowolskiego 

z  dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie Regulaminu określającego dla nauczycieli 

poszczególnych stopni awansu zawodowego wysokość stawek dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród był uzgadniany ze związkami zawodowymi 

zrzeszającymi nauczycieli. Dodała, że nie zostały wniesione żadne zmiany, w związku z czym 

w/w  projekt uchwały zostanie skierowany pod obrady Rady Powiatu. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/967/2021 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XIV/113/2019 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie Regulaminu określającego dla 

nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego wysokość stawek dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród, po uzgodnieniach ze związkami 

zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli.  

Ad. 12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego 

do  realizacji projektu pn. „Ekonomik w Europie”,    w ramach Programu Erasmus+.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że projekt pn. „Ekonomik w Europie”, 

który został złożony przez Zespół Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli 

na  konkurs ogłoszony przez Narodową Agencję Programu Erasmus+, Akcja 1 Mobilność osób 

uczących się i kadry w dziedzinie kształcenia i szkolenia zawodowego, uzyskał dofinansowanie. 

Poinformowała również, że beneficjentami projektu będzie 20 uczniów technikum wraz 

z  2 nauczycielami-opiekunami  oraz 10 nauczycieli przedmiotów zawodowych. Oznajmiła, 

że projekt dotyczy praktyk zawodowych uczniów  oraz kursów i szkoleń dla nauczycieli w Rimini 

we Włoszech. Poinformowała, że omawiany projekt o wartości 54 603 Euro będzie realizowany 

w okresie od 30 grudnia 2021 r. do 30 czerwca 2023 r. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  



Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/968/2021 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do realizacji 

projektu pn. „Ekonomik w Europie”,    w ramach Programu Erasmus+.  

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego 

do  realizacji projektu pn. „Szkolenie - Niekonwencjonalne metody nauczania”,  w ramach 

Programu Erasmus+.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że projekt pn. „Szkolenie 

- Niekonwencjonalne metody nauczania”, który został złożony przez Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli na konkurs ogłoszony przez Narodową Agencję Programu Erasmus+, 

Akcja 1 Mobilność uczniów i kadry edukacji szkolnej, uzyskał dofinansowanie. Następnie 

poinformowała, że beneficjentami projektu będzie 24 nauczycieli przedmiotów 

ogólnokształcących i zawodowych, którzy wezmą udział w kursach oraz szkoleniach 

zorganizowanych przez Universal Mobility Projects  w mieście Granada w Hiszpanii. Ponadto, 

poinformowała, że omawiany projekt o wartości 33 000 Euro będzie realizowany w okresie 

od września 2021 r. do listopada 2022 r. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: 

za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/969/2021 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do  realizacji 

projektu pn. „Szkolenie - Niekonwencjonalne metody nauczania”, w ramach Programu Erasmus+.  

Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na  złożenie wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup nowości wydawniczych 

oraz elementów wyposażenia do biblioteki Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji 

Zawodowej w  Stalowej Woli w ramach „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa” 

na  lata 2021- 2025.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik oznajmiła, że w ramach „Narodowego Programu 

Rozwoju Czytelnictwa” Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli złożyło wniosek 

o  doposażenie biblioteki szkolnej. Poinformowała, że maksymalna wysokość środków, jaka 

w  związku z w/w programem może być przyznana szkole wynosi 12 000,00 zł. Wyjaśniła, że 

warunkiem przyznania wsparcia jest zapewnienie przez organ prowadzący szkołę co najmniej 

20  % wkładu własnego na realizację zakupów. Poinformowała, że koszt zadania przewidzianego 

do realizacji w 2021 r. dla w/w szkoły wyniesie 15 000,00 zł, z czego kwota wsparcia wyniesie 

12 000,00 zł, a wkład własny (finansowy), który zapewnia organ prowadzący wyniesie 

3  000,00  zł. Pani Naczelnik Bożena Karlik wyjaśniła, że wniosek o udzielenie wsparcia 

finansowego na zakup nowości wydawniczych oraz elementów wyposażenia do biblioteki 



szkolnej w ramach „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa” organ prowadzący składa 

do  Wojewody Podkarpackiego w terminie do dnia 20 września 2021 r. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/970/2021 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

o udzielenie wsparcia finansowego na zakup nowości wydawniczych oraz elementów wyposażenia 

do biblioteki Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w ramach 

„Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa” na lata 2021-2025.  

Ad. 15. Raport o sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2020 rok.  

Główna Księgowa Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Elżbieta Głowacka przedstawiła dane 

zawarte w raporcie o  sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2020 rok. P. o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

Monika Pachacz-Świderska oznajmiła, że 30 lipca 2021 roku Zarząd Powiatu Stalowowolskiego 

otrzymał od SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli raport o sytuacji 

ekonomiczno – finansowej tej placówki za 2020 rok. Następnie oznajmiła, że w tym raporcie 

poruszone zostały trzy zagadnienia:  

- analiza sytuacji ekonomiczno-finansowej za 2020 r.;  

- prognoza sytuacji ekonomiczno-finansowej na lata 2021, 2022 i 2023 wraz z opisem założeń;  

- informacja o istotnych zdarzeniach, które mają wpływ na sytuację ekonomiczno-finansową 

Szpitala.  

Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska odniosła 

się do zamieszczonej w omawianym raporcie informacji o tym, że na sytuację 

ekonomiczno - finansową szpitala istotny wpływ miał wzrost od 1 stycznia 2020 r. minimalnej 

płacy do kwoty 2600,00 złotych, tj. wzrost o 350 złotych w stosunku do roku 2019. W odniesieniu 

do powyższej informacji powiedziała, że w momencie, gdy objęła funkcję p. o. Dyrektora SPZZOZ 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 31 osób należących do pozamedycznej 

kadry pracowniczej nie otrzymywało najniższego wynagrodzenia obowiązującego wówczas 

w Polsce. Pełniąca obowiązki Dyrektora Szpitala oznajmiła, że w związku z tym uważa, iż w/w 

zamieszczona w  omawianym raporcie informacja jest niezgodna ze stanem faktycznym, 

ponieważ ta minimalna płaca była wyrównywana dodatkami. Pełniąca obowiązki Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska poinformowała, że w omawianym 

raporcie zawarta została informacja o tym, że na sytuację ekonomiczno-finansową szpitala istotny 



wpływ ma wprowadzenie ustawy o sposobie ustalania najniższego wynagrodzenia zasadniczego 

niektórych pracowników zatrudnionych w podmiotach leczniczych z dnia 8 czerwca 2017 r. 

Wyjaśniła, że ustawa ta w sposób kroczący zapewniała pracownikom medycznym, według 

pewnych wskaźników, dochodzenie do pewnych kwot, które w tej chwili pracownicy medyczni 

zakończyli. Dodała, że  pracownicy  w  poszczególnych grupach medycznych wiedzą, ile wynoszą 

ich minimalne zarobki w Polsce. Poinformowała, że ciągłe spory ze związkami zawodowymi 

poskutkowały tym, że w lipcu 2018 roku nastąpił wzrost wynagrodzeń pielęgniarek w SPZZOZ 

Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli, a kolejne zwiększenia tych wynagrodzeń 

miały miejsce w 2019 i 2020 roku. Poinformowała również, że w 2018, 2019 i 2020 roku nastąpił 

wzrost wynagrodzeń pracowników niemedycznych w omawianym szpitalu. Wyjaśniła, że średnio 

od 2018 do 2020 roku pielęgniarki otrzymały od dyrektora szpitala 500 złotych wzrostu 

wynagrodzenia, a wynagrodzenie pracowników niemedycznych również wzrosło o 500 złotych. 

Poinformowała, że w SPZZOZ Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli w obecnej 

chwili trwa spór zbiorowy z pielęgniarkami. Dodała, że spór ten dotyczy tematów 

organizacyjnych, którymi nie powinien zajmować się zarząd szpitala, lecz poszczególne komórki, 

jednakże ze względu  na trwający obecnie spór przedstawicieli zawodów medycznych z rządem, 

spór zbiorowy z pielęgniarkami mający miejsce w omawianym szpitalu jest podtrzymywany. 

Wyraziła nadzieję, że mający miejsce w kierowanym przez nią szpitalu spór zakończy się 

porozumieniem. Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-

Świderska poinformowała, że w treści raportu o sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZZOZ 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2020 rok zawarta została informacja 

o tym, że na sytuację ekonomiczno-finansową szpitala istotny wpływ ma wprowadzenie od 2019 

roku nowych minimalnych norm zatrudnienia pielęgniarek i położnych, skorelowanego z ilością 

łóżek szpitalnych. Wyjaśniła, że praktycznie od stycznia 2019 roku obowiązuje ustawa, której 

treść stanowi o tym, ile pielęgniarek w przeliczniku na łóżko powinno być zatrudnionych 

na określonych oddziałach i w określonych miejscach. Oznajmiła, że od 2019 roku w omawianym 

szpitalu nie miał miejsca wzrost zatrudnienia pielęgniarek i położnych. Stwierdziła, że w związku 

z tym wprowadzenie od 2019 roku nowych minimalnych norm zatrudnienia pielęgniarek 

i położnych, skorelowanego z ilością łóżek szpitalnych nie mogło mieć wpływu na sytuację 

ekonomiczno-finansową SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli. 

Poinformowała, że w omawianym szpitalu zredukowana została liczba łóżek, aby utrzymać 

istniejący stan zatrudnienia, jednakże nie przekładało się to na jakiekolwiek inne wskaźniki. 

Monika Pachacz-Świderska poinformowała, że w treści raportu o sytuacji ekonomiczno 

– finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2020 rok 

wymienione zostały działania podjęte na lata 2021-2023, które miały pozwolić w istotny sposób 



zwiększyć zakres świadczonych usług.  Poinformowała, że jednym z w/w działań jest utworzenie 

nowego Oddziału Anestezjologii i Intensywnej Terapii. Wyjaśniła, że w ramach tego działania 

planowane jest utworzenie 8 łóżek w nowej lokalizacji, w miejsce istniejących 5-ciu. Wyjaśniła 

również, że nowa lokalizacja i nowy sprzęt pozwoli na jakiś czas pozbyć się zagnieżdżonych 

kolonii patogenów, co powinno odbić się na zmniejszeniu kosztów. Ponadto, wyjaśniła, 

że  Oddziały Intensywnej Opieki Medycznej zawsze są skolonizowane przez pewne patogeny. 

Dodała, że rozsadnikami pewnych patogenów są również Oddziały Wewnętrzne, na co szczególną 

uwagę zwracają epidemiolodzy. Stwierdziła, że utworzenie nowego Oddziału Anestezjologii 

i Intensywnej Terapii w omawianym szpitalu nie przyniesie realnych zysków w funkcjonowaniu 

szpitala. Stwierdziła również, że działanie to  na pewno poprawi sytuację ruchów 

międzyoddziałowych i sytuację pacjentów, którzy leżą zaintubowani w innych oddziałach. 

Oznajmiła, że z jej wiedzy pozyskanej ze statystyk znajdujących się w SPZZOZ Powiatowym 

Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli wynika, że sytuacja związana z koloniami patogenów 

znajdującymi się na Oddziale Anestezjologii i Intensywnej Terapii omawianego szpitala nie 

odbiega w sposób istotny od sytuacji w skali Polski. Monika Pachacz-Świderska poinformowała, 

że kolejnym spośród działań podjętych na lata 2021-2023 które miały pozwolić w istotny sposób 

zwiększyć zakres świadczonych usług jest przebudowa Oddziału Neurologii o  dodatkowe łóżka 

udarowe. Wyjaśniła, że spodziewany dodatkowy przychód z nowych łóżek oszacowano na 

poziomie ok. 1 055 402,73 złotych, dodatkowo szpital przewiduje zwiększenie obsady 

pielęgniarskiej o 4 etaty, co wygeneruje dodatkowe koszty rocznie na poziomie 308 789,00 

złotych, lecz nie jest to uwzględnione po odbyciu rozmowy z neurologami. Poinformowała, że 

kolejnym spośród działań podjętych na lata 2021-2023 które miały pozwolić w istotny sposób 

zwiększyć zakres świadczonych usług jest wprowadzenie Centrum Ochrony Zdrowia 

Psychicznego. Wyjaśniła, że na bazie posiadanych przez omawiany szpital oddziałów 

Psychiatrycznego i Psychiatrycznego Dziennego oraz Poradni Zdrowia Psychicznego i Poradni 

Leczenia Uzależnień szpital zamierza realizować formę terapii dla osób z przewlekłymi 

zaburzeniami psychicznymi tzw. Zespół Leczenia Środowiskowego. Dodała, że pozwoli to z kolei 

uruchomić program pilotażowy Centrum Zdrowia Psychicznego. Wyjaśniła, że uruchomienie 

Centrum nie wymaga od szpitala dodatkowych znaczących nakładów finansowych. Wyjaśniła 

również, że planowane Centrum obejmowałoby swoim zasięgiem powiat stalowowolski oraz 

powiat niżański. Oznajmiła, że gdyby Centrum objęło swoim zasięgiem również powiat niżański, 

ilość personelu byłaby niewystarczająca, więc musiałby zostać pokryty koszt zatrudnienia 

dodatkowego personelu. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy wprowadzenie Centrum Ochrony 

Zdrowia Psychicznego byłoby opłacalne? Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  

w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska powiedziała, że SPZZOZ Powiatowy Szpital 



Specjalistyczny w Stalowej Woli obejmując powiat niżański musi zapewnić konsultacje 

psychiatryczne również w szpitalu w Nisku, opłacić punkty, które funkcjonują na terenie powiatu 

niżańskiego. Oznajmiła, że w obecnej chwili nie jest w stanie udzielić odpowiedzi na pytanie,  

ile wyniesie wprowadzenie Centrum Ochrony Zdrowia Psychicznego. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, dlaczego Centrum Ochrony Zdrowia Psychicznego miałoby obejmować dwa powiaty? 

Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli odpowiedziała, że istnieje zamysł, aby 

program pilotażowy Centrum Zdrowia Psychicznego objął całą Polskę. Dodała, że nie istnieje 

liczba ośrodków wystarczająca, żeby znajdowały się w każdym powiecie. Wyjaśniła, że do  

15 października bieżącego roku Powiat Stalowowolski może złożyć wniosek o objęcie programem 

pilotażowym Centrum Zdrowia Psychicznego. Dodała, że wnioski o objęcie tym programem 

pilotażowym będą rozpatrywane w pierwszym kwartale 2022 roku. Wyjaśniła, że Powiat 

Stalowowolski mógłby od 2022 roku wejść do programu pilotażowego Centrum Zdrowia 

Psychicznego, lecz musi się do niego przygotować. Monika Pachacz-Świderska poinformowała,  

że gdyby Powiat Stalowowolski wszedł do programu pilotażowego Centrum Zdrowia 

Psychicznego, korzyść dla SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

polega na tym, że nie miałby on długu, jaki przynosi funkcjonowanie Oddziału Psychiatrycznego. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, czy program pilotażowy Centrum Zdrowia 

Psychicznego obejmuje psychiatrię dziecięcą i młodzieżową? Monika Pachacz-Świderska 

odpowiedziała, że nie. Powiedziała, że zysk związany z wejściem do programu pilotażowego 

Centrum Zdrowia Psychicznego osiągnąłby poziom około 90 000 złotych w skali roku. Starosta 

Janusz Zarzeczny stwierdził, że wejście przez Powiat Stalowowolski do programu pilotażowego 

Centrum Zdrowia Psychicznego z pewnością jest warty rozważenia, gdyż nawet, gdyby nie 

przyniósł bardzo dużych zysków, byłby odpowiedzią na istniejącą potrzebę. Pełniąca obowiązki 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska poinformowała, że jednym 

z wymienionych w treści raportu o sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZZOZ Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za  2020 rok działań podjętych na lata 2021-2023 jest 

zwiększenie wykorzystania żywienia dojelitowego. Wyjaśniła, że planowane jest zwiększenie 

wykorzystania przemysłowego żywienia dojelitowego, które umożliwia skrócenie czasu 

hospitalizacji, powoduje też szybsze gojenie ran, zwłaszcza w stanach ciężkich. Wyjaśniła 

również, że przemysłowe żywienie dojelitowe może być stosowane jako uzupełnienie terapii 

zwłaszcza na Oddziale Wewnętrznym, Oddziale Chirurgii Ogólnej i Naczyniowej z Pododdziałem 

Urologicznym oraz Oddziale Anestezjologii i Intensywnej Terapii, a także na Oddziale Kardiologii. 

Oznajmiła, że w raporcie o sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2020 rok nie  zostały podane koszty badań, których 



wykonanie jest konieczne, aby rozliczyć żywienie przemysłowe. Powiedziała, że badania te są 

drogie. Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska 

przedstawiła dane dotyczące wykonania przez szpital ryczałtu w latach 2019-2020 i przez 

pierwsze 5 miesięcy 2021 roku. Poinformowała, że w 2019 roku SPZZOZ Powiatowy Szpital 

Specjalistyczny w Stalowej Woli wykonał ryczałt na poziomie 101 % a oddziały szpitala 

przyniosły stratę w wysokości 7 000 000 złotych. Następnie poinformowała, że w 2020 roku 

wykonany został ryczałt na poziomie 65 %. Poinformowała również, że przez okres 5 miesięcy 

2021 roku ryczałt został wykonany na poziomie 23 %. Oznajmiła, że 19 października 2020 roku 

zarządzeniem Dyrektora SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

zostało wprowadzone ustalenie liczby łóżek w oddziałach szpitala. Dodała, że liczba łóżek została 

zredukowana. Powiedziała, że liczebność personelu była taka sama, lecz pracował on przy 

mniejszej ilości łóżek. Powiedziała również, że prace personelu szpitala utrudniały odbywające 

się remonty. Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska 

przedstawiła sytuację finansową szpitala, którą zastała przejmując pełnienie obowiązków 

dyrektora. Poinformowała, że łączna kwota wynagrodzeń za sierpień 2021 roku wynosi 

4 221 370,40 złotych. Poinformowała również, że łączna, miesięczna kwota spłacanych przez 

szpital kredytów wynosi ponad 360 800 złotych. Poinformowała także, iż kontrakty szpitala 

opiewają na łączną kwotę 1,5 miliona złotych. Ponadto, poinformowała, że koszty wynoszą 

ogółem 14 408 913 złotych, czyli szpitalowi brakuje miesięcznie około 5 000 000 złotych, 

aby osiągnąć bilans. Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-

Świderska powiedziała, że kierowany przez nią szpital nie jest w stanie pracować wszystkimi 

swoimi siłami, gdyż w związku z prowadzonymi w nim remontami nie ma ku temu warunków 

lokalowych. Poinformowała, że część procesów zmierzających do poprawy sytuacji szpitala 

rozpocznie się w niektórych oddziałach dopiero, gdy funkcjonowanie szpitala wróci do normy 

po zakończeniu remontów. Poinformowała również, że trwają prace nad zmianami grafiku 

poradni specjalistycznych, gdyż dotychczasowy grafik był w przeważającej mierze pusty. Pełniąca 

obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli stwierdziła, że aby opracować dobry 

plan naprawczy należy wykonać audyty wszystkich obszarów. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził 

opinię, że w obecnej chwili najważniejsze jest przyjęcie odpowiedniej polityki przyszłego rozwoju 

szpitala. Stwierdził, że jeżeli zostanie opracowany dobry plan naprawczy i będzie 

on konsekwentnie realizowany poprawa sytuacji SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli jest możliwa. Starosta przypomniał, że zagrożenie związane  



z pandemią COVID-19, mimo obecnego spadku ilości przypadków zachorowań, może znów się 

nasilić. Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli powiedziała, że nie uzyskała 

jeszcze informacji, o tym, że w szpitalu będą musiały zostać przygotowane łóżka dla zakażonych 

koronawirusem SARS-CoV2. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał Monikę Pachacz - Świderską, 

kiedy zostanie ukończony remont Oddziału Udarowego? Odpowiedziała ona, że władze szpitala 

chciałyby, aby remont ten został zakończony w  grudniu bieżącego roku. Przewodniczący Rady 

Powiatu Ryszard Andres stwierdził, że w treści dokumentów przygotowywanych przez SPZZOZ 

Powiatowy Szpital Specjalistyczny w Stalowej Woli brakuje jednoznaczności. Powiedział,  

że zgodnie z zapisami stosownej ustawy, w treści raportu o sytuacji ekonomiczno – finansowej 

szpitala oprócz danych powinny znaleźć się również propozycje kolejnych działań na okres 

dwóch, trzech lat. Następnie stwierdził, że publikowane dotychczas raporty o sytuacji 

ekonomiczno – finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli były 

do siebie bardzo podobne. Wyraził zdziwienie, że  pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  

w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska podczas omawiania niektórych spraw związanych ze 

szpitalem nie poruszyła tematu wykorzystania nowego bloku operacyjnego, który był 

priorytetem dla poprzednich dyrektorów szpitala. Zwrócił uwagę, że w treści raportu o sytuacji 

ekonomiczno – finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli  

za 2020 rok, w kontekście zwiększenia wykorzystania nowego Bloku Operacyjnego zostały wzięte 

pod uwagę procedury związane z ortopedią, natomiast należyta uwaga nie została poświęcona 

zabiegom chirurgicznym. Ponadto wzięte pod uwagę nie zostały zabiegi urologiczne, 

gastrologiczne i badania profilaktyczne. Stwierdził również, że parking znajdujący się przy 

szpitalu nie będzie przynosił zysków, jeśli większość osób będzie nadal parkować swoje pojazdy 

w pobliżu poradni, gdzie nie obowiązuje opłata parkingowa. Pan Przewodniczący Rady Powiatu 

zwrócił uwagę na fakt, że liczba łóżek znajdujących się na części oddziałów SPZZOZ Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli uległa zmniejszeniu. Zasugerował, że  

ze zmniejszeniem liczby łóżek na części oddziałów szpitala nie wiązało się  zmniejszenie liczby 

pracującego na tych oddziałach personelu. Następnie zauważył, że  należałoby się zastanowić czy 

w związku ze zmniejszeniem liczby łóżek, personel pracujący na oddziałach, gdzie 

hospitalizowana jest mniejsza liczba pacjentów, nie powinien zostać skierowany na oddziały, 

gdzie pacjentów jest więcej. Stwierdził, że w treści kolejnego raportu o sytuacji ekonomiczno – 

finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli powinny zostać 

uwzględnione kwestie związane z przesunięciami personelu pomiędzy oddziałami szpitala, 

spowodowanymi zmniejszeniem liczby łóżek na części oddziałów. Pełniąca obowiązki Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 



Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska odniosła się do wypowiedzi 

Przewodniczącego Rady Powiatu Ryszarda Andresa. Oznajmiła, że na bloku operacyjnym 

znajdującym się w kierowanym przez nią szpitalu pracują obecnie głównie ortopedzi, zaś przez 

chirurgów wykonywana jest niewielka ilość zabiegów. Następnie oznajmiła, że w marcu ubiegłego 

roku ówczesny Dyrektor SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

skierował do Narodowego Funduszu Zdrowia pismo informujące o tym, że warunki 

kontraktowania Pododdziału Urologii nie są spełnione. Powiedziała, że nie chciałaby powrotu do 

sytuacji, jaka miała miejsce w przeszłości, kiedy to pacjenci po przebyciu poważnych zabiegów 

urologicznych znajdowali się pod opieką zwykłego chirurga lub lekarza rezydenta, a nie urologa. 

Stwierdziła, że urologia w SPZZOZ Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli 

mogłaby funkcjonować na zasadach, na jakich funkcjonują oddziały komercyjne. Wyjaśniła,  

że w przypadku oddziału komercyjnego urolog przyjeżdża do szpitala sesyjnie, przeprowadza 

zabiegi, które są rozliczane w ramach procedur urologicznych i przebywa kilka dni 

na pododdziale jako dyżurny, dzięki czemu pacjenci znajdują się pod odpowiednią opieką. 

Oznajmiła, że bezpieczeństwo pacjenta stanowi dla władz SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli bardzo ważny aspekt działalności placówki. Poinformowała, 

że kierownictwo szpitala chciałoby uruchomić pododdział lub oddział gastrologiczny. Wyraziła 

opinię, że głównym problemem SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

jest nie najlepsza organizacja pracy. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał 

Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monikę Pachacz-Świderską, czy pomimo 

zmniejszenia liczby łóżek na części oddziałów szpitala liczba zatrudnionych lekarzy i pielęgniarek 

jest taka sama jak wcześniej? Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

odpowiedziała, że na jednym z oddziałów część łóżek została tymczasowo wyłączona  

z użytkowania z powodu remontu. Dodała, że po zakończeniu remontu łóżka te znów będą 

użytkowane. Stwierdziła, że w obecnej chwili personel medyczny jest bardzo cenny, więc 

pracowników już zatrudnionych nie należy zwalniać, lecz odpowiednio zagospodarować ich 

pracę. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał, jak sytuacja związana ze 

zmniejszeniem liczby łóżek i liczbą personelu wygląda na Oddziale Nefrologii i Dializoterapii oraz 

na Oddziale Neurologicznym? Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika 

Pachacz-Świderska odpowiedziała, że w 2019 roku procedury nefrologiczne wykonane  

na Oddziale Nefrologii i Dializoterapii łącznie opiewały na kwotę 75 000 złotych. Wyjaśniła,  

że gdyby ze szpitala odszedł nefrolog, przestałaby funkcjonować stacja dializ. Przewodniczący 

Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał, ilu pacjentów hospitalizowanych jest obecnie na Oddziale 



Chirurgicznym? Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-

Świderska odpowiedziała, że liczba pacjentów hospitalizowanych na tym oddziale jest obecnie 

mniejsza, lecz ilość przeprowadzanych na nim zabiegów sukcesywnie wzrasta. Starosta Janusz 

Zarzeczny wyraził opinię, że należy umożliwić Pełniącej obowiązki Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  

w Stalowej Woli uporządkowanie sytuacji w kierowanej przez nią placówce. Powiedział,  

że władze Powiatu Stalowowolskiego chciałyby, aby regularnie odbywały się spotkania Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli poświęcone działaniom podejmowanym na rzecz poprawy 

sytuacji szpitala. Stwierdził, że jego zdaniem nie należy zwalniać pracujących w szpitalu lekarzy, 

gdyż są oni niezbędni dla prawidłowego funkcjonowania placówki. Pełniąca obowiązki Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska potwierdziła, że w kierowanym 

przez nią szpitalu lekarzy jest zbyt mało, m. in. jeśli chodzi o obsługę Szpitalnego Oddziału 

Ratunkowego. Wyjaśniła, że nie każdy lekarz może zostać oddelegowany na Szpitalny Oddział 

Ratunkowy jako główny lekarz tego oddziału. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres 

powiedział, że władze Powiatu Stalowowolskiego będą sprzyjać Pełniącej obowiązki Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli Monice Pachacz-Świderskiej. Wyjaśnił jednak, że jego 

wcześniejsze pytania i uwagi były związane z tym, że otrzymuje on informacje, że część 

mieszkańców powiatu leczy się w ośrodkach znajdujących się poza jego granicami a nie  

w tutejszym szpitalu. Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika 

Pachacz-Świderska oznajmiła, że w ciągu 5 miesięcy bieżącego roku na Oddziale Okulistycznym 

wykonane zostały zabiegi na łączną kwotę 35648 złotych, przy czym zabiegi wykonane w związku 

z leczeniem zaćmy łącznie opiewają na kwotę 229659 złotych, natomiast koszt związany  

z funkcjonowaniem oddziału wyniósł 943000 złotych. Pełniąca obowiązki Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska stwierdziła również, że bardzo 

dobrze funkcjonują znajdujące się w kierowanym przez nią szpitalu laboratorium 

i sterylizatornia. Wicestarosta Mariusz Sołtys zaproponował, aby działania podejmowane 

na rzecz  poprawy sytuacji SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli były 

w treści raportów o sytuacji ekonomiczno – finansowej szpitala rozpisywane na kwartał. 

Pan Wicestarosta stwierdził, że Zarząd Powiatu, wspólnie z dyrekcją szpitala powinien 

zastanowić się, czy uruchamianie w szpitalu nowych procedur i oddziałów i przyjmowanie 



do pracy nowych lekarzy przynosi wyłącznie zysk, czy generuje również straty. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zapytał czy nastąpił spadek kosztów związanych z receptariuszem lekowym? 

Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska 

odpowiedziała, że łączny koszt związany z apteczkami oddziałowymi wynosi 600 000 złotych. 

Wyjaśniła, że receptariusz lekowy jest jedynie dokumentem, którym posługują się pracownicy 

szpitala, natomiast cała polityka lekowa oparta jest o apteczki oddziałowe. Wicestarosta Mariusz 

Sołtys zapytał Główną Księgową Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Elżbietę Głowacką, ile na 

dzień 15 września 2021 r. wynosi kwota zobowiązań wymagalnych szpitala? Główna Księgowa 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli Elżbieta Głowacka odpowiedziała, że kwota ta wynosi ponad 

9 000 000 złotych.  

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres opuścił posiedzenie. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przypomniała, że z obowiązujących przepisów prawa wynika 

obowiązek dotyczący omówienia wskaźników finansowych szpitala i przygotowania programu 

naprawczego do końca września. Przypomniała również, że wynik finansowy szpitala za ubiegły 

rok jest ujemny, w związku z czym Zarząd Powiatu powinien przychylić się do tego, że program 

naprawczy szpitala nie zostanie opracowany do końca września bieżącego roku. Pełniąca 

obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska wyjaśniła, 

że program naprawczy szpitala może zostać przyjęty do końca bieżącego roku. Pani Skarbnik 

stwierdziła, że potrzebna jest współpraca SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  

w Stalowej Woli ze szpitalami spoza powiatu. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że program 

naprawczy szpitala musi zostać przyjęty do końca bieżącego roku. Skarbnik Powiatu Elżbieta 

Kulpa stwierdziła, że musi on zostać przedstawiony Radzie Powiatu, z czym zgodził się Pan 

Starosta.  

Pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska i Główna 

Księgowa Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli Elżbieta Głowacka opuściły posiedzenie.  

Radny Andrzej Gargaś opuścił posiedzenie.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z raportem o sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZZOZ Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2020 rok.  



Ad. 16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na  2021 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na  2021 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/971/2021 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 

– 2035. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/972/2021 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035.  

Ad. 18. Przyjęcie Protokołu Nr 145/2021 z dnia 8 września 2021 r.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu Nr 145/2021 z dnia 

8  września 2021 r. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 145/2021 z dnia 8 września 2021 r. został przyjęty.  

Ad. 19. Wolne wnioski. 

Radny Stanisław Czochara wystąpił z wnioskiem o podjęcie działań na rzecz dokończenia budowy 

chodnika przy drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej. Wyjaśnił, że według koncepcji Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Piotra Śliwińskiego w/w chodnik powinien zostać 

ulokowany po prawej stronie tej drogi, od  strony drogi wojewódzkiej, jednakże mieszkańcy 

są  przeciwni takiej lokalizacji chodnika. Pan Stanisław Czochara wystąpił również z wnioskiem 

o utworzenie na drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej przejścia dla pieszych, które byłoby 

ulokowane na wysokości przystanku. Ponadto, poruszył temat nieprzestrzegania przez 

kierowców pojazdów samochodowych ograniczenia prędkości obowiązującego na w/w drodze. 

Oznajmił, że omawiana droga przebiega przez teren zabudowany, jednakże mimo to zdarza się, 

że poruszające się po niej pojazdy zmechanizowane jadą z prędkością będącą w granicach 

80 - 100  km/h. Następnie wystąpił z wnioskiem o  wystąpienie do Głównego Inspektoratu 

Transportu Drogowego o instalację przy drodze powiatowej ul. Kolbuszowskiej fotoradaru.  



Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że Zarząd Powiatu odbędzie rozmowę z Zarządem Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli w sprawie wystąpienia przez Zarząd Dróg Powiatowych 

do  Głównego Inspektoratu Transportu Drogowego z wnioskiem o instalację przy drodze 

powiatowej ul. Kolbuszowskiej fotoradaru. Wicestarosta Mariusz Sołtys zaproponował, 

aby w związku z w/w wnioskami Radnego Stanisława Czochary zaprosić na najbliższe 

posiedzenie Zarządu Powiatu Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Piotra 

Śliwińskiego. Zarząd Powiatu Stalowowolskiego z aprobatą odniósł się do propozycji 

Pana Wicestarosty i postanowił zaprosić Pana Dyrektora na swoje najbliższe posiedzenie.  

Ad. 20. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman  

Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

  


